
دوشنبه 4 اردیبهشت 1396   شماره 1013
M o n 2 4 A p r . 2 0 1 7

10

w
w

w
.t

e
ja

ra
to

n
li

n
e

.i
r

قوه قضاييه
 به سفرهاي غيرقانوني شهردار تهران ورود کند

عضو شوراي شهر تهران سفرهاي استاني قاليباف را غيرقانوني دانست 
و از مس��ئولان قوه قضاييه درخواس��ت کرد که به اين مسئله رسيدگي 
کنند. محمدحقاني در گفتگو با خبرنگار ايلنا با تاکيد بر اينکه سفرهاي 
استاني قاليباف مستلزم صدور اجازه از سوي شوراي شهر تهران است، 
گفت: زماني که شهردار قصد دارد، کارهاي انتخاباتي انجام دهد، بايد 
از شورا اجازه بگيرد اما آقاي قاليباف نه در اين مورد و نه در موارد ديگر 
هيچ وقت به حرف ش��ورا احترام نگذاش��ته اس��ت. وي با اشاره به اينکه 
اعضاي شورا اين تخلف را پيگيري خواهند کرد، ادامه داد: اين مسئله 
قبلًا در صحن علني ش��ورا مطرح ش��ده بود، اما ش��هردار به آن توجهي 
نکرده اس��ت. حقاني خاطرنش��ان کرد: لازم به ذکر اس��ت که فعاليت 
معاونان و کارمندان ش��هرداري در س��تاد قاليباف خلاف مقررات است 
و ما بارها در اين زمينه تذکر داده ايم، اما فايده اي نداش��ته اس��ت. اين 
عضو ش��وراي ش��هر تهران افزود: از قوه قضائيه درخواست مي کنم به 

اين مسئله رسيدگي کند و تکليف را مشخص کند.

دريافتي زير ۲ ميليون تومان بازنشستگان
 خلاف قانون است

عضو کميس��يون اجتماعي مجلس با انتقاد از بي مس��ئوليتي نهادها 
درمقابل همسان سازي حقوق بازنشستگان، گفت: هيچ بازنشسته اي 
در سال ۹۶ نبايد دريافتي زير ۲ ميليون تومان داشته باشد. مسعود رضايي 
در گفتگو با خانه ملت گفت: در قانون برنامه ششم توسعه مصوب شد 
که تمامي بازنشس��تگان کش��وري و لشگري کمتراز ۲ ميليون دريافت 
نکنند، يعني بازنشس��تگان داراي حقوق کمتر از ۲ ميليون تومان در 
سال جاري بايد از افزايش دستمزد و حقوق بهره مند شوند. وي با اشاره 
به اينکه هيچ بازنشسته اي در سال ۹۶ نبايد حقوق کمتر از ۲ ميليون 
تومان دريافت کند، افزود: پس از افزايش حقوق ها به ميزان ۲ ميليون 
تومان مي توان هرگونه افزايش از س��وي دولت و ش��وراي دس��تمزد را 
ب��ه مبل��غ پايه اضافه کرد، يعن��ي دريافتي هاي زير ۲ ميليون تومان در 
ابتدا به ۲ ميليون افزايش پيدا کرده و س��پس 10 يا 14 درصد مد نظر 
دولت به رقم پايه اضافه مي شود. رضايي گفت: در قانون برنامه ششم 
مقرر ش��د تا پايان اجراي برنامه به صورت پلکاني س��الانه درصدي به 
حقوق بازنشس��تگان اضافه ش��ود؛ تا در پايان سال پنجم اجراي قانون 
برنامه ششم تفاوت حقوق بازنشستگان با شاغلان همسطح بيش از 

10 درصد نباشد.

قطع درختان شهر تهران همچنان ادامه دارد
عضو اصلاح طلب ش��وراي اسلامي ش��هر تهران از قطع غيرقانوني 
درختان دو منطقه آجودانيه و سعدآباد در فاصله زماني 10 و 4 ساله 
خبر داد. به گزارش ايلنا؛ محسن سرخو ضمن انتقاد از قطع درختان 
ش��هر تهران گفت: در روز پنج ش��نبه خبري به من منعکس شد مبني 
بر اينکه در ملکي واقع در محله آجودانيه، کوچه 14 ش��رقي، ش��بانه 
اقدام به قطع درختان چندين ساله کرده اند. رييس فراکسيون کارگري 
شوراي اسلامي شهر تهران با اشاره به تصاوير ماهواره اي اين ملک از 
سال ۸4 تا ۹4 گفت: مقايسه اين تصاوير نشان مي دهد که اين زمين 
در گذش��ته درختان زيادي داش��ته اس��ت که به تدريج همه آنها قطع 
شده اند. سرخو گفت: بلافاصله بعد از اينکه در جريان قطع درختان 
قرار گرفتم، به مديرعامل بوستان ها و فضاي سبز شهرداري اطلاع 

دادم و ايشان نيز فورا پيگيري کردند.

حضور 59 شهردار از ۲4 کشور
 در اجلاس شهرداران جهان اسلام

جانشين شهردار مشهد در رويداد پايتخت فرهنگي جهان اسلام از حضور 
5۹ ش��هردار جهان اس��لام از ۲4 کشور اس��لامي در اجلاس شهرداران 

جهان اسلام خبر داد.
علي اصغر عنابستاني در نشست خبري يکشنبه در تشريح فعاليت هاي 
شهرداري مشهد براي عنوان پايتختي مشهد مقدس به عنوان پايتخت 
فرهنگي جهان اس��لام در س��ال ۲017 گفت: س��ازمان علمي و آموزشي 
و فرهنگي جهان اسلام که از سال ۲005 که با هدف تقويت بنيه هاي 
فرهنگي و اتحاد فرهنگي و انس��جام ميان ش��هرهاي اس��لامي داير شد، 
هر س��اله 3 ش��هر را به عنوان پايتخت فرهنگي جهان اس��لام انتخاب 

مي کند. 
جانشين شهردار مشهد ادامه داد: در سال ۲017 مشهد مقدس به عنوان 
يکي از سه شهر پايتخت فرهنگي جهان اسلام معرفي شد که برهمين 
اساس اقداماتي در جهت توسعه روابط ميان شهرهاي اسلامي و معرفي 
فرهنگ ايراني – اسلامي صورت گرفت. عنابستاني با بيان اينکه ممکن 
اس��ت ضعف ها و خلاءهايي در ديپلماس��ي رسمي کش��ور و در مواجهه با 
جهان اسلام وجود داشته باشد، افزود: مي توان از ديپلماسي فرهنگي براي 
رفع اين نقاط ضعف اس��تفاده کرد. در حقيقت عنوان پايتخت فرهنگي 
جهان اسلام براي شهر مقدس مشهد مي تواند فرصت مناسبي باشد تا با 
کشورهاي اسلامي که در حوزه ديپلماسي رسمي ارتباطات موثري نداريم 

بتوانيم از طريق ديپلماسي عمومي اين ارتباطات را مرمت کنيم. 
در اين نوع از ارتباطات با دنياي اسلام از ظرفيت نخبگان و شهروندان 
اس��تفاده خواهد ش��د. عنابس��تاني تاکيد کرد: در ميان شهرهاي مذهبي 
دنيا هيچ ش��هر مذهبي به وس��عت و با جمعيت ش��هر مقدس مشهد وجود 
ندارد لذا مي توان مش��هد را کلانش��هر مذهبي دنيا خواند که اين فرصت 
ويژه اي در حوزه هاي مختلف براي کشورمان فراهم مي کند. عنابستاني 
در تشريح ساير اقدامات کشورمان براي پايتخت فرهنگي جهان اسلام 
به تصويب ستادي به رياست استانداري مشهد اشاره کرد و افزود: براي 
تعامل و همکاري بيش��تر ميان دس��تگاه هاي ذي ربط در حوزه مديريت 
ش��هري مش��هد مقدس اين س��تاد تشکيل شد که در ذيل آن ستادهايي 
در حوزه هاي مختلف وجود دارند و مس��ووليت س��تاد شهري نيز برعهده 
شهرداري مشهد گذاشته شده است.  وي افزود: در حال حاضر استقبال 
خوبي از سوي شهرداران شهرهاي اسلامي براي حضور در اين اجلاس 
شاهد بوده ايم. به شکلي که 37 شهردار شهرهاي اسلامي از ۲4 کشور 
و ۲۲ ش��هر داخلي کش��ورمان براي حضور در اين اجلاس دعوت شدند. 
در حقيقت ش��هرداران ش��هرهاي اس��لامي از سه قاره آسيا، اروپا و آفريقا 
در اين اجلاس حضور خواهند داشت. جانشين شهردار مشهد ادامه داد: 
در اين اجلاس گردشگري حلال و مذهبي نيز مورد بررسي قرار خواهد 
گرفت تا همانند غذاي حلال که امروز به يک برند جهاني تبديل شده، 
گردش��گري اس��لامي نيز به يک برند تبديل ش��وند. وي افزود: در اين 
اجلاس اس��اتيدي از دانش��گاه هاي کش��ورهاي انگلستان، ايتاليا، هلند، 
اس��تراليا و مصر حضور دارند که در حوزه هاي مختلف ش��رکت کنندگان 
از نظرات آنها اس��تفاده خواهند کرد. وي گفت: در حال حاضر براي اين 
اجلاس دبيرخانه اي شکل گرفته و شوراي سياست گذاري نيز با حضور 
نمايندگي از وزارتخانه ها و اساتيد دانشگاه ها اقداماتي را درخصوص اين 
اجلاس انجام مي دهند. البته اگر در اين اجلاس به اين نتيجه برسيم که 
دبيرخانه اي براي مطالعات ش��هرهاي اسلامي داشته باشيم، شهرداري 

مشهد آمادگي ايجاد اين دبيرخانه را دارد.

پيشخوان

اجتماعی
گروه اجتماعي: در ش��هر تهران 745 س��اختمان 
بي��ش از 1۲ طبق��ه وج��ود دارد که نيمي از آنها در 
دهه ۸0 به بعد س��اخته ش��ده و هيچ مشخصاتي 
از ۲31 س��اختمان وجود ندارد. معاونت معماري 
و شهرس��ازي از س��ال 13۸۶ شهرداري را مکلف 
ک��رد ت��ا ضواب��ط بلندمرتبه س��ازي را با تاکيد بر 
ايمن��ي اراي��ه کند تا بر اس��اس آن ضوابط محل 
قرارگيري ساختمان هاي بلندمرتبه و مشخصاتي 
که بايد داش��ته باش��ند که نوعا در مقررات ملي و 
کنترل ساختمان پيش بيني نشده بود آماده شود 
اما اين کار هرگز انجام نش��د. مدت هاس��ت که 
کارشناسان از نحوه ساخت و ساز صورت گرفته 
و فروش تراکم در پايتخت از س��وي ش��هرداري 
گلاي��ه مي کنند. هرچند مس��ئولان دولتي هنوز 
هيچ پاسخ قابل قبولي به انتقادات صورت گرفته 
در رابطه با تراکم فروشي و کسب درآمد شهرداري 
از اين طريق نداده اند، اما شواهد نشان دهنده اين 
اس��ت ک��ه اين روزها پايتخ��ت بيش از هر زمان 
ديگري با مش��کلي به نام »شهر فروشي« دست 

به گريبان است.
در همي��ن ارتباط محسن هاش��مي با بيان اينکه 
ش��اهد عدم جذابيت نوسازي بافت هاي فرسوده 
از س��وي س��ازندگان و س��رمايه داران به عل��ت 
ص��دور مجوزه��اي بي رويه بلندمرتبه س��ازي و 

تراکم فروشي در مناطق شمالي هستيم. 
هاشمي در گفتگو با ايسنا، با اشاره به مشکل بافت 
فرسوده در تهران با بيان اينکه در بحث بافت هاي 
فرس��وده ما با چند مس��اله مواجه هستيم، گفت: 
بافت فرس��وده س��ه ويژگي اصلي دارد، نخس��ت 
ناپاي��داري بن��ا، دوم ريزدانگي، قطعات کوچک و 
ناهمگون س��اختمان و سوم نفوذناپذيري بافت و 
عدم دسترسي هاي مناسب و معابر استاندارد است 
که در اين ميان علاوه بر بافت هاي فرسوده گذشته 

شاهد فرسوده وناپايدارسازي نيز هستيم. 
وي با بيان اينکه کيفيت نازل و پايين ساخت بنا 
بخصوص در مناطق جنوب شهر و محروم تهران 
و عدم نظارت مناس��ب فني موجب ش��ده است تا 
ساختمان ها »زود فرسوده شده« يا از ابتدا بدون 
کيفيت استاندارد ساخته شوند، گفت: يکي ديگر 
از مش��کلات عدم جذابيت نوس��ازي بافت هاي 

فرسوده براي سازندگان و سرمايه داران است که 
به علت صدور مجوزهاي بي رويه بلندمرتبه سازي 
و تراکم فروشي در مناطق شمالي و مرکزي شهر 
که بازده اقتصادي بهتري دارند طبيعتا سازندگان 
و فعالان اقتصادي حوزه س��اخت و س��از به جاي 
تمايل به نوس��ازي بافت هاي فرس��وده به سمت 
برج س��ازي ي��ا مال و مجتمع تجاري س��ازي در 
مناطق مرغوب تر ش��هر رفته اند و مس��اله س��وم 
ع��دم ارائه تس��هيلات مناس��ب و فراهم کردن 
 ش��رايط زيس��ت مطلوب در بافت هاي فرس��وده

 است.
هاشمي ادامه داد: وقتي شما در يک بافت فرسوده، 
ساختماني را نوسازي مي کنيد اما کليت اين بافت 
فاقد ش��رايط زيست مناسب است، زيرساخت ها 
وج��ود ندارد، تس��هيلات فرهنگي و ورزش��ي و 
تفريحي و فضاي س��بز وجود ندارد، س��اختمان 
نوس��ازي شده جذابيتي ندارد و تبديل به بستري 

ب��راي بروز ناهنجاري هاي اجتماعي مي ش��ود، 
درمجموع مي توان گفت که ما براي حل معضل 
بافت هاي فرسوده نيازمند نگاهي جامع و کلان 

هستيم. 
مديرعامل س��ابق شرکت متروي تهران با اشاره 
به ساخت و سازهاي انبوه در تهران با بيان اينکه 
دور معيوبي که در فرايند توسعه شهر در دهه هاي 
اخي��ر اتف��اق افتاده، اين اس��ت که ما براي تامين 
هزينه ه��اي مديريت ش��هري و فعاليت عمراني 
تراکم فروش��ي مي کنيم و با استفاده از درآمد اين 
تراک��م، بزرگراه مي س��ازيم و اين تراکم موجب 
افزايش ترافيک در حاشيه اين بزرگراه ها مي شود 
و در نتيجه ترافيک و آلودگي وضعيتي مش��ابه يا 
بدت��ر از قب��ل از اح��داث بزرگ��راه را پيدا مي کند، 
گف��ت: وضعي��ت امروز مناطق ي��ک تا 4 تهران 
به خوبي نش��ان دهنده نتايج اين رويکرد اس��ت، 
در حال��ي ک��ه با رويکرد چابک س��ازي و کاهش 

هزينه ه��اي اداره ش��هر، اولوي��ت دادن به حمل 
ونقل عمومي و توزيع جذابيت زندگي و تفريح به 
صورت متوازن در شهر از تزاحم و فشار بر برخي 
نقاط شهر جلوگيري مي کنيم و شاهد هستيم در 
هيچ از کلان شهرهاي توسعه يافته جهان، شاهد 
تراکم فروشي و شهرفروشي بي رويه نيستيم، نکته 
مهم در اين ميان سهم ناچيز شهروندان از فروش 
تراکمي اس��ت که بار س��نگين و ناهنجاري هاي 
درازمدت زيستي توليد مي کند، اگر شما به اندازه 
100 واح��د ارزش اقتص��ادي تراکم خارج از طرح 
تفصيلي واگذار ش��ود، آنچه بصورت واقعي وارد 
چرخه مديريت شهري مي شود بيش از 30 واحد 
نيس��ت و بخش عمده آن، به صورت تخفيف يا 

رانت عايد واسطه ها و دلالان مي شود.
هاش��مي مورد مش��کلات فرهنگي و آسيب هاي 
اجتماعي شهر نيز با بيان اينکه به صورت اصولي 
شهر بايد انسان محور باشد نه ساختمان محور يا 

خيابان محور، گفت: لذا ما با يک پيش فرض غلط 
مواجه هس��تيم که ماموريت مديريت شهري در 
حوزه فرهنگي و اجتماعي شبيه ساير دستگاه هاي 
فرهنگ��ي و اجتماعي حاکميتي اس��ت، در حالي 
که وظايف و ماهيت بخش فرهنگي ش��هرداري 
ب��ا س��ازمان تبليغات اس��لامي متفاوت اس��ت، 
ش��هرداري از بودج��ه حاکميت��ي تغذيه نمي کند 
بنابراي��ن نباي��د صرفا به ش��عارها و فعاليت هاي 
تبليغاتي يکس��ويه بپردازد که هزينه محور تلقي 
شود، بلکه مديريت شهري يک سازمان مردم نهاد 
 اس��ت و رويکرد فرهنگي آن نيز بايد مردم نهاد

 باشد.
 بدين معنا که مديريت ش��هري در حوزه مس��ايل 
فرهنگي و اجتماعي به فراهم کردن زيرساخت ها 
و بس��ترها بپ��ردازد و مح��ور فعاليت خود مردم و 
تشکل هاي مردم نهاد باشند و بخش فرهنگي و 
اجتماعي مديريت ش��هري نقشي تسهيل کننده 
و حام��ي را ايف��ا کنند، مجم��وع اعتباراتي که در 
بخ��ش فرهنگ��ي و اجتماعي ش��هرداري تهران 
هزينه مي شود بالغ بر ۲000 ميليارد تومان است 
که بيشتر از بودجه چند وزارتخانه و سازمان فعال 
در اين بخش است که وظايف اصلي حاکميتي بر 
دوش آنهاس��ت. ما نياز به تغيير رويکرد در حوزه 
فرهنگي و اجتماعي و اعتماد به مردم و تفويض 

فعاليت ها به شهروندان داريم.
هاشمي با اشاره به حمل ونقل عمومي به ويژه مترو 
و تاکيد بر استفاده از روش هاي نوين حمل و نقل با 
بيان اينکه واقعيت آن است که طي دهه هاي اخير 
بخش عمده اعتبارات عمراني مديريت ش��هري، 
صرف توس��عه ش��بکه بزرگراهي ش��ده است که 
معضلاتي نظير ترافيک وآلودگي هوا را به دنبال 
آورده است، گفت: در حالي بايستي سيستم حمل 
ونقل عمومي که ش��امل چند بخش حمل ونقل 
انب��وه ب��ا اتکا به ريل )مترو(، و خطوط مکمل اين 
ش��بکه انبوه با اس��تفاده از تراموا، اتوبوس، حمل 
و نقل کابلي در اولويت باش��د هس��تيم و بايد به 
سوي اين روش حرکت کنيم تا شهروندان براي 
ع��دم اس��تفاده از خودروي ش��خصي جايگزين 
 جذاب، منظم، امن و ارزاني در دس��ترس داش��ته

 باشند.

محسن هاشمي از نحوه ساخت و ساز در تهران انتقاد کرد؛

بلاي شهر فروشي به جان پايتخت

اخــبار شـهرستان

لزوم توجه به وضعيت ابنيه فني و پل ها در سال جاري 

مديرعامل ايرالکو: با تمام توان از باشگاه حمايت مي کنيم

ديدار مدير عامل آبفاي استان ايلام
 با فرماندار شهرستان دهلران

نشست مديرکل پست استان با مديرعامل شرکت توزيع نيروي برق در ايلام

مدي��ر عامل آبفاي ش��هري اس��تان ايلام 
در جلس��ه اي ک��ه ب��ا حض��ور فرمان��دار و 
مدي��ر کل ديوان محاس��بات برگزار ش��د 
ب��ه بررس��ي مش��کلات اج��راي پروژه ها 
درشهرس��تان دهلران پرداختند.به گزارش 
روابط عمومي آبفاي اس��تان ايلام،مهندس 
بيرنوندي در اين جلس��ه با ارائه گزارش��ي از 
وضعي��ت اعتبارات و پروژه هاي در دس��ت 
اجرا اظهار داش��ت: در س��ال۹5؛ ۲۶ ميليارد 
ري��ال اعتبار مصوب ش��د ک��ه با وجود عدم 
تحقق تخصيص ها، اين شرکت پروژه هاي 
مهمي از جمله حفر سه حلقه چاه، بازسازي 
مخزن اصلي شهر، اصلاح و بازسازي بيش 
از 3 کيلومتر ش��بکه توزيع و ادامه طرح تله 
متري ش��هر دهلران، را انجام دادکه براي 
تکميل آنها، نياز به توجه ويژه رئيس کميته 
برنامه ريزي شهرس��تان مي باشد.در ادامه 

اين جلسه؛ موسوي فرماندار دهلران ضمن 
تقدي��ر از خدمات ش��رکت آب و فاضلاب، 
فعالي��ت و خدم��ات صورت گرفته توس��ط 
شرکت آبفا با توجه به همه محدوديت ها را 
قابل تقدير دانست و در زمينه رفع مشکلات 
ق��ول مس��اعدت دادند.مدي��ر کل دي��وان 
محاسبات استان در اين جلسه ضمن تقدير 
از خدمات شرکت آب و فاضلاب، در زمينه 

رفع مشکلات قول مساعدت دادند.

به گزارش روابط عمومي اداره کل پست استان ، گله داري 
مديرکل پست استان با شيرخاني مديرعامل شرکت توزيع 
نيروي برق اس��تان در راس��تاي توس��عه همکاري و ارائه 
خدمات مش��ترکين در س��طح استان توسط دفاتر خدمات 
پيشخوان دولت ومنتخب پستي، ديدار و گفت و گو کرد.

مديرکل پست استان در اين نشست ضمن بيان ظرفيت ها 
و قابليت هاي شبکه پستي و تجارب ارزنده پست در ارائه 
خدمات نيابتي درکش��ور، مزاياي اس��تفاده از برون سپاري 

خدمات را متوجه جامعه ، مردم و سازمان ها دانست و کاهش ترافيک شهري و تبعات 
ناشي از ترافيک از جمله صرفه جويي در وقت، کاهش آلاينده هاي زيست محيطي 
، کاهش مراجعه حضوري مردم به دستگاه ها،ارتقاي سلامت اداري،افزايش بهره 
وري و بالابردن سطح رضايتمندي عموم شهروندان را از مهمترين امتيازات لازم 
در خصوص اس��تفاده از خدمات پس��ت دانس��ت.گله داري با اشاره به لزوم استفاده 
بهينه از نشاني دقيق و استاندار براي مشتريان و ذينفعان دستگاه هاي ارائه دهنده 
خدمت، آمادگي کامل مجموعه پست استان را جهت ارائه بانک اطلاعاتي استاندارد 
نشاني مشترکين شرکت توزيع نيروي برق و همچنين سهولت هر چه بيشتر توزيع 
قبوض و اخطاريه هاي مربوطه توسط اين مجموعه را اعلام کرد.ايشان همچنين 
با توجه به اهميت و ضرورت تعامل هر چه بيش��تر دس��تگاههاي دولتي درراس��تاي 
ارائه خدمات کيفي،ارزان و مطلوب به مردم در خصوص انواع خدمات شرکت توزيع 

نيروي برق در استان همچون فروش و واگذاري انشعاب 
از طري��ق دفات��ر پس��تي،جمع اوري و تجميع اعتراضات 
مردمي در خصوص خدمات شرکت برق در کمترين زمان 
ممکن وتوزيع مجدد نتايج حاصل از بررس��ي اعتراضات 
به مبادي يادشده توسط شبکه پست افزود:انتظار ميرود با 
توجه به ظرفيت ها وشرايط موجود و با بهره گيري هر چه 
بيشتر و مطرح نمودن خدمات موصوف در کميته هاي فني 
و تخصصي با حضور کارشناس��ان مجرب و کاردان زمينه 
همکاري و تعامل هر چه بيشتر شرکت پست و توزيع نيروي برق در ايلام فراهم 
گردد.ش��يرخاني مدير عامل ش��رکت توزيع نيروي برق نيز ضمن اعلام بسترهاي 
مناس��ب در اس��تان جهت ارائه خدمات و تعاملات بيش��تر با اس��تفاده از ظرفيت ها 
و توانمنديهاي ش��بکه پس��تي،ارائه خدمات نيابتي ش��رکت برق توسط پست را، در 
راستاي خدمت  رساني بهينه و دسترسي آسان مردم به خدمات، بسيار مفيد و موثر 
ارزيابي کرد و امادگي هر چه بيشتر اين شرکت را براي توسعه و گسترش خدمات 
مش��ترک و واگذاري ديگر خدمات همچون اعتراضات مردمي به صورتحس��ابها و 
توزيع اخطاريه هاي صادره بصورت سرويس پست ويژه که از ترافيک بالايي نيز 
برخوردار مي باشد به شبکه پست در استان را اعلام نمود.اين در حاليست که ارائه 
اين خدمات کماکان با مراجعه متعدد و حضوري مشترکين به شرکت توزيع نيروي 

برق در استان صورت مي گيرد.

به گزارش روابط عمومي اداره کل راه وشهرسازي 
لارستان ، ابراهيم کيان پور رييس اداره نگهداري 
راه و ابنيه فني اين اداره کل از لزوم توجه در سال 
جاري نس��بت به وضعيت پل ها و ابنيه فني و نيز 
ضرورت پرداختن هرچه بيشتر آنها تاکيد کرد . 
کي��ان پ��ور اظهارداش��ت : ابني��ه فن��ي راه ها از 
بخش ه��اي مه��م و دخي��ل در زمين��ه ي بحث 
ايمني جاده ها مي باشد و طبيعتاً جهت نرخ بالاي 
تصادفات مي بايس��ت اقدامات جدي و موثري را 

نسبت به ايمني ابنيه فني صورت داد . 

وي افزود: نگهداري مستمر براي بررسي وضعيت 
پل ها و ابنيه فني واقع در جاده ها و بازرس��ي فني 
منظم پلها جهت حصول اطمينان از ايمني سازه 
اي آنها از جمله مس��ايل مهم در حوزه مديريت 
يکپارچ��ه پله��ا مي باش��د و از جمله فعاليت هايي 
مداومي اس��ت که توس��ط اداره نگه��داري راه و 
ابنيه فني به دفعات و مداوم در حال انجام اس��ت 
و عملک��رد م��ا عموماً جزء تکالي��ف روزانه ي ما 
محسوب مي شود و با همه ي اين تفاسير بيش از 
5 هزار پل موجود در جاده هاي حوزه استحفاظي، 

1۹۲ پل در سال گذشته با اعتبار ۲0 ميليارد ريال 
تعمير ش��ده اس��ت و ذات اين پل ها و ابنيه فني به 

گون��ه اي اس��ت که احتمال رف��ع نقص آنها غير 
قاب��ل پي��ش بيني و در هر زماني ممکن اس��ت و 
غالبا تکرار در رفع نقص و تعمير آن امري بسيار 
طبيعي به نظر مي رسد و اين خود برنامه ها و پيش 
بيني بلند مدت براي رسيدگي به ديگر بخش ها 

را از ما سلب مي کند .
کيان پور در بخش ديگري به تش��ريح خس��ارات 
ناش��ي از بارندگ��ي اخي��ر در منطق��ه ي جنوب 
پرداخ��ت و اف��زود : باتوجه س��يل اخير برآورد ما 
براي بازسازي و مرمت مبلغي بيش از ۶0 ميليارد 

ريال است و اين موضوع توسط مديرکل محترم 
جه��ت تامي��ن اعتبار در حال پيگيري اس��ت و ما 
ني��ز علي رغ��م کمبود مناب��ع در محورهايي که 
ميزان آسيب ديدگي نگران کننده به نظر مي رسيد 
پيمانکاران را در محل مستقر کرديم و اميدواريم 
ه��ر چ��ه س��ريعتر اقدامات تامي��ن مالي صورت 
پذيرد زيرا با توجه به فرس��ودگي و قديمي بودن 
پل ه��اي اين منطقه ب��ه صراحت مي توان گفت 
 ح��ال پل ه��ا و ابنيه ه��اي فن��ي موج��ود خوب

 نيست .

مديرعام��ل ايرالک��و با مديرعام��ل، کادر فني و 
بازيکنان تيم فوتبال آلومينيوم اراک ديدار کرد  . 
مديرعامل ايرالکو با مديرعامل باشگاه، بازيکنان 
و کادر فن��ي تي��م فوتبال آلومينيوم يدار و گفتگو 

کرد . 
بهمن اخوان با بيان اين مطلب که متاسفانه شرکت 
را در شرايط مطلوبي تحويل نگرفتم، گفت: زماني 
ک��ه بن��ده به عنوان مديرعام��ل ايرالکو منصوب 
ش��دم ش��رکت با بدهي بيش از هزار ميلياردي و 
نزديک به دويست و پنجاه ميليارد زيان دهي رو 
به رو بود. همه اين ها در کنار انبارهاي خالي مواد 
اوليه مش��کلات فراواني را پيش پاي ما گذاش��ته 

بود تا جايي که حتي در پرداخت حقوق پرس��نل 
نيز با مشکل مواجه شده بوديم . وي افزود: بدون 
ش��ک اگر پيگيري هاي ش��بانه روزي مديرعامل 
و اعضا هئيت مديره باش��گاه نبود، خطر انحلال 
باشگاه وجود داشت . مدير عامل ايرالکو به اولويت 
نظم در بودجه فصل آينده باش��گاه اش��اره کرد و 
گفت: ما هيچ گاه مخالف باش��گاه داري نبوديم 
بلکه معتقديم در ابتدا بايد نظم مالي در باش��گاه 
حاکم ش��ود و بعد از آن همه ديد اس��تاني به اين 
باش��گاه داش��ته باشند و پتانسيل استان به کمک 
ما بيايد ما نيز با تمام توان از اين باشگاه حمايت 
خواهيم کرد . اخوان تصريح کرد: قرار اس��ت به 

زودي جلسه هئيت مديره شرکت براي تصويب 
بودجه باشگاه برگزار شود به همين منظور تلاش 
ش��ده بودجه پيش��نهادي نسبت به گذشته از نظم 
و انضباط بيشتري برخوردار باشد. از سوي ديگر 
جلس��اتي را با برخي از مديران عاليرتبه اس��تان 
برگزار مي کنيم تا بگوييم حمايت از ورزش وظيفه 

همه صنايع استان است . 
اخوان در ادامه اظهار کرد: مجمع و هئيت مديره 
ش��رکت نگاه مثبتي به باش��گاه دارند. از طرفي 
اس��تاندار نيز خود يکي از حاميان  اصلي باش��گاه 
است که جاي خوشحالي دارد وي افزود: با برنامه 
ريزي خوبي که در اين مدت از سوي مديرعامل 

باشگاه صورت گرفته است، به استفاده از امکانات 
ش��رکت روي آوردي��م که همي��ن موضوع مقدار 
قاب��ل توجه��ي صرفه جوي��ي در بودجه را در پي 
خواه��د داش��ت . در ادام��ه اين جلس��ه علي اکبر 
محمودي مديرعامل باش��گاه آلومينيوم به بيان 
آخرين وضعيت تيم پرداخت و گفت: متاس��فانه 
بنده در ش��رايطي باش��گاه را تحويل گرفتم که با 
جدايي هشت بازيکن از تيم بزرگسالان با کمبود 
بازيکن مواجه بوديم . وي افزود: به همين جهت 
در يک سو بنده به دنبال جذب منابع براي تزريق 
بودجه به باش��گاه بودم و از س��وي ديگر مهدي 
پاشازاده سرمربي تيم با مديريت خوبي که داشت 

به دنبال ايجاد نظم در درون تيم بود . وي در ادامه 
اظه��ار کرد: فص��ل آينده براي ما فرصت آزمون 
خطا نخواهد بود و در فصل آينده با بهره مندي از 
تجربيات اين فصل روند مطلوبي در انتظار باشگاه 
خواهد بود . محمودي خاطرنشان کرد: بازيکنان 
ما با شکست تيم هاي بزرگي مثل خونه به خونه 
و سپيد رود رشت نشان دادند در برابر قدرت هاي 
لي��گ يک حرف ه��اي زيادي براي گفتن دارند . 
وي در پايان افزود: از همين رو اميدوارم با همت 
بالاي بازيکنان و حمايت هاي مديرعامل شرکت، 
در فصل آينده بتوانيم فصل خوبي را براي مردم 

اراک رقم بزنيم 

معاون گردش��گري کش��ور با اعلام اينکه از س��ال ۹۲ تا پايان 
س��ال ۹5 تعداد 1۹ ميليون و ۹00 هزار گردش��گر وارد کش��ور 
شده، درآمد گردشگري ايران طي دولت يازدهم را 3۲ ميليارد 

دلار عنوان کرد. 
به گزارش فارس، مرتضي رحماني موحد اظهار داشت: درباره 
حس��اب هاي اقماري گردش��گري با مرکز آمار به جمع بندي 
نهايي رس��يده ايم قرارداد اولين س��ال اجراي آن را به زودي 

منعقد خواهيم کرد.
 وي اف��زود: طب��ق تعاري��ف جهاني از گردش��گر و طبق آنچه 
س��ازمان جهاني گردش��گري اعلام کرده در غرب آسيا هزينه 

کرد هر گردش��گر رقمي معادل 15۲0 تا 1750 دلار اس��ت که 
ما براي ايران رقم 1۶50 دلار را در نظر گرفته ايم و با احتساب 
ورود 1۹ ميليون و ۹00 هزار گردش��گري طي س��ال هاي ۹۲ 
تا پايان س��ال ۹5 حدود 3۲ ميليارد دلار درآمد گردش��گري 
ايران طي دولت يازدهم بوده است. معاون گردشگري کشور 
ادام��ه داد: البت��ه ع��ده اي هزينه کرد گردش��گر را ۲70 دلار 
اع��لام مي کنن��د که اين عدد بدون احتس��اب اقامت و حمل 

و نقل است.
رحماني موحد درخصوص اينکه صداي واحدي از س��ازمان 
مي��راث فرهنگي و گردش��گري درباره طرح مجلس��ي ها در 

خصوص تبديل سازمان به وزارتخانه شنيده نمي شود، گفت: 
بنده از پيش��نهاد دهندگان مي پرس��م که چه ش��اخص هايي 
براي اين طرح داشته اند؟ آيا با اين طرح، بودجه اين سازمان 
را مي خواهن��د ب��الا ببرن��د؟ آيا دولتي را که مي خواهد کوچک 
تر ش��ود مي خواهند بزرگ کنند؟ چقدر ضمانت مي دهند که 
3 عنص��ر اصل��ي س��ازمان ميراث فرهنگي، صنايع دس��تي و 
گردش��گري از هم گس��يخته نش��ود؟ وي تأکيد کرد: با تبديل 
سازمان به وزارتخانه قطعاً جايگاه گردشگري کشور تنزل پيدا 
مي کند، فقط دسترسي ها به وزير بيشتر مي شود، آيا فقط اين 
مش��کل را حل مي کند؟ آيا مش��خص است براي سازماني که 

س��اختار و عدد بودجه آن معلوم اس��ت چه نظارتي مي خواهند 
بر آن داشته باشند؟ معاون گردشگري کشور روند گردشگري 
را بس��يار اميدبخش دانس��ت و گفت: ما نبايد گردش��گري را 

حوزه اي سياسي بدانيم.

درآمد ۳۲ ميليارد دلاري گردشگري ايران در دولت يازدهم

تفاهم نامه همکاري ش��رکت پالايش نفت آبادان و دانش��گاه 
صنعت نفت در حضور جمعي از کارکنان ارشد دو طرف، امضاء 
ش��د. اين تفاهم نامه، چهارش��نبه 30 فروردين ماه در جلسه اي 
که به همين منظور در دفتر مديرعامل برگزار شده بود به امضاي 
اس��فنديار دائم الذکر مديرعامل ش��رکت پالايش نفت آبادان 

و دکتر عبدالنبي هاش��مي رئيس دانش��گاه صنعت نفت رسيد.از 
محوره��اي اي��ن تفاه��م نامه که در ۸ م��اده و به منظور تقويت 
همکاري علمي و آموزشي منعقد شده است مي توان به برگزاري 
دوره هاي آزمايشگاهي مورد نياز شرکت و برگزاري کارگاه هاي 
آموزش��ي حس��ب مورد از سوي دانش��گاه، برگزاري دوره هاي 

آموزشي صنعتي براي دانشجويان دانشگاه و همچنين برگزاري 
دوره هاي کارورزي براي دانش��جويان توسط پالايشگاه آبادان 
اش��اره نمود.در اين جلس��ه پاره اي از راهکارهاي تحقق بهينه 
اه��داف اي��ن همکاري و زمينه س��ازي به منظور امضاي تفاهم 

نامه هاي بيشتر مورد بحث و بررسي قرار گرفت.

امضاي تفاهم نامه همكاري
 پالايشگاه آبادان و دانشگاه صنعت نفت


